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23 781 Wijziging van de Wet op de inkomstenbelasting
1964, de Wet op de loonbelasting 1964 en de
Coördinatiewet Sociale Verzekering (novelle
aftrek en belastingvrije vergoeding van kosten
van kinderopvang)

1 Samenstelling:
Boorsma (CDA), voorzitter, Van Dijk (CDA),
Stevens (CDA), K. Zijlstra (PvdA), Schinck
(PvdA), Schuyer (D66), Vis (D66), Van
Graafeiland (VVD), Hilarides (VVDI, De Boer
(GroenLinks), Barendregt (SGP), Schuurman
(RPF) en Veling (GPV).
2 Deze novelle betreft wetsvoorstel 23 483
(Wijziging van de Wet op de inkomstenbe–
lasting 1964, de Wet op de loonbelasting 1964
en de Codrdinatiewet Sociale Verzekering
(regelingen met betrekking tot aftrek en
belastingvrije vergoeding van kosten van
kinderopvang).

VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR
FINANCIEN1

Vastgesteld 8 december 1994

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de
volgende opmerkingen en vragen.

De leden van de fractie van het CDA hadden reeds eerder hun
verbazing er over uitgesproken dat een half jaar is verstreken eer de
novelle2 is ingediend. Zij verheugden zich over de nota van wijziging
welke veel van hun bezwaren tegen de eerder voorgestelde fiscale
tegemoetkoming kon wegnemen. Met name de door hen gewraakte
ongelijkheid van behandeling wordt opgeheven.

In het nieuwe voorgesteld elfde lid van artikel 46 (zie nr. 5, artikel I onder
A) wordt de gastouderopvang geregeld onder b. Daar is sprake van
voldoen «aan bij ministeriële regeling te stellen voorwaarden». Kunnen de
bewindslieden reeds een concept daarvan voorleggen? Zo dat niet het
geval is, aan welke voorwaarden wordt thans gedacht?

De leden van de fractie van de SGP hebben met weinig enthousiasme
van de inhoud van het wetsvoorstel kennis genomen, aangezien zij
kinderopvang niet tot de kerntaak van de overheid rekenen.

Ter nadere motivering van hun definitieve standpunt zouden zij gaarne
de navolgende vragen beantwoord zien:

Blijkens de memorie van antwoord (23 483) aan de Eerste Kamer waren
er eind 1992 ongeveer 43 000 wachtlijstplaatsen. Hoe luiden de cijfers
over 1993 en schattingen over 1994?

Tijdens de behandeling in de Tweede Kamer van wetsvoorstel 23 781
heeft de staatssecretaris van VWS meegedeeld dat de capaciteit van de
kinderopvang in de periode 1989-1993 is gegroeid van 20 000 naar 70 000
plaatsen. Is er nog steeds sprake van een verdere groei?

Uit een enquête die de redactie van de «Werkgever» in juli 1994 heeft
uitgevoerd, blijkt dat er sprake is van een overcapaciteit van «vele
duizenden» kindplaatsen. Zijn hierover nadere gegevens bekend en
beschikbaar?

Een deel van het 40 000 banenplan zal naar de kinderopvang gaan, zo
deelde de staatssecretaris van VWS in de Tweede Kamer mede. Is de
omvang van dit deel reeds bekend?
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Is het juist dat de baten van de versoberingsmaatregel (35 miljoen)
extra worden besteed aan de kinderopvang?

De raming van de budgettaire derving van de uitbreiding van het begrip
beroepsmatige kinderopvang ligt tussen 0,5 en 4 miljoen. Is dit verschil
een gevolg van de onzekerheid over het aantal deelnemers of van de
variatie tussen de kosten van de opvang?

De voorzitter van de commissie,
Boorsma

De wnd. griffier van de commissie,
Baljé
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